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Jegyzőkönyv

Készült  Kiszombor  Nagyközség,  Ferencszállás,  Klárafalva  Községek  Önkormányzatai 
Képviselő-testületeinek  2012.  május  29.  napján  15  órai  kezdettel  megtartott  soros  nyílt 
együttes üléséről.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme

Kiszombor  Község  Képviselő-testülete:  Szegvári  Ernőné  polgármester,  Bacsa  György 
alpolgármester,  Balázs  Zoltán,  Börcsökné Balázs  Márta,  Gazsi  Gábor,  Szekeres  Krisztián, 
Szirbik Imre

Összesen: 7 fő

Tanácskozási  joggal  meghívottak:  Dr.  Kárpáti  Tibor  jegyző,  Szabóné  Tamás  Julianna 
közgazdasági csoportvezető, Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató, Kunné Horváth Izabella 
EESZI vezető, Dr. Suba Rita igazgatási csoportvezető

Ferencszállás  Község  Képviselő-testülete:  Jani János  polgármester, Czirók  Gábor 
alpolgármester, Galamb Sándorné képviselő, Vincze János képviselő

Összesen: 4 fő

Igazoltan távol van: Keményné Balogh Ágnes képviselő

Összesen: 1 fő

Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Gácsi Zoltán körjegyző

Klárafalva  Község  Képviselő-testülete:  Fekete  József  polgármester,  Pápai  Mátyás 
alpolgármester, Fodor Melinda képviselő, Kübekháziné Gyuris Éva képviselő

Összesen: 4 fő

Igazoltan távol vannak: Kuti Daniella képviselő

Összesen: 1 fő

Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Gácsi Zoltán körjegyző

1 Napirend
Rendelettervezetek. Döntési javaslatok.
-  A  Kiszombor  Mikrotérség  Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda  2012/2013-as 
nevelési év rendjének meghatározása és az ezzel kapcsolatos intézkedések
Előadók: Szegvári Ernőné Dr. Kárpáti Tibor Börcsökné Balázs Márta

     polgármester jegyző        óvodavezető

/Az előterjesztés, a határozati javaslatok, a táblázatok és 29/2012.(III. 27.) önkormányzati határozat a 
jegyzőkönyv 11. számú melléklete./

26



Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Üdvözlöm a  közös képviselő-testületi  ülésen 
megjelenteket, Ferencszállás és Klárafalva önkormányzatait, polgármestereit, körjegyző urat! 
Az első  közös  döntési  javaslat  Kiszombor  Mikrotérség  Karátson  Emília  Napköziotthonos 
Óvoda  2012/2013-as  nevelési  év  rendjének  meghatározása  és  az  ezzel  kapcsolatos 
intézkedések. Kiszomboron is sajnos gyermeklétszám-csökkenés tapasztalható. Két javaslat 
készült Kiszombor estében. Az „A” határozati javaslatban 6 csoport indítása szerepel, ami egy 
csoporttal történő csökkentést jelent. A „B” határozati javaslatban 5 csoport indítása szerepel, 
ami kettővel csökkentené a jelenlegi csoportok számát, de akkor már nagyon nehéz lenne a 
mindennapi  feladatokat  megoldani,  10  %-kal  túlléphetjük  az  előírt  létszámot.  Javaslom 
Kiszombor  képviselő-testületének  az  „A”  határozati  javaslat  elfogadását.  A  határozati 
javaslatokban nem szerepel, de javaslom, hogy egy részmunkaidős konyhai kisegítő kerüljön 
bele a létszámba, így 1 fő megváltozott munkaképességű dolgozó felvételére kerülhetne majd 
sor. Klárafalva esetében jelezte polgármester úr és körjegyző úr, hogy nincs beíratott gyermek 
az  óvodába,  szüneteltetni  kellene  a  társulásban  a  klárafalvi  tagintézmény  működését  a 
2012/13-as tanévben. Nem a megszüntetést, hanem a szüneteltetést kérték. Nem lehet tudni, 
hogy  a  későbbi  időszakban  hogyan  alakulnak  a  gyereklétszámok,  ezért  a  szüneteltetésre 
tennénk  javaslatot.  A  másik  gond  és  probléma  Ferencszállás.  Javasoljuk,  hogy  2 
óvodapedagógussal  működjön  a  ferencszállási  tagintézmény.  2013.  január  1-től 
feladatfinanszírozás lesz, abban bízunk, ha nem is teljeskörűen, de legalább 90 %-os fedezetet 
biztosít  majd  a  működésre.  Jobb  pozícióba  kerülne  Ferencszállás  is,  hogyha  már  a 
szeptemberi  csoportot  2  fő  pedagógussal  indítanánk.  Kiegészítést  kívánnak-e  tenni 
polgármester urak?

Jani  János Ferencszállás  polgármestere:  Megbeszéltük,  a  ferencszállási  képviselők 
tájékozottak. 

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Képviselő-testületeké  a  lehetőség.  Kérdés, 
észrevétel, vélemény? 

Balázs  Zoltán képviselő:  Kiszombor  pozícióját  nem  rontja,  hogy  két  pedagógus  lesz 
alkalmazva? Létszámunkra nincs hatással? 

Börcsökné  Balázs  Márta képviselő,  óvodavezető:  A  csoportok  létszáma  határozza  meg, 
hány főt lehet alkalmazni. Társulásban működik, ilyen szempontból nem befolyásolja, nem 
veszélyezteti. 

Jani János Ferencszállás polgármester: Indokolt is, mert 18-20 gyermek lesz, egy óvónővel 
ez nehezen kezelhető, betegséget, szabadságot nehéz megoldani. 

Bacsa György alpolgármester: Képviselő úr szerintem azt akarta kérdezni, hogy a kiszombori 
óvodai létszámot befolyásolja-e? 

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Nem  tudunk  igent,  vagy  nemet  mondani. 
Amikor a közös társulást létrehoztuk, tudtuk, hogy ez a kiszombori átlaglétszámokra rontólag 
hat. Azért kellett Ferencszállásnak és Klárafalvának Kiszomborral társulnia, mert volt annyi 
gyermek,  hogy  ki  tudtuk  mutatni  a  tagintézményre  vonatkozó  szükséges  átlagokat  is. 
Kiszombor finanszírozására ez negatívan hatott, de ugyanakkor a társulási többletnormatíva 
miatt  vállalható  volt.  A  költségvetési  törvény  alapján  december  31-ig  még  kapjuk.  Más 
években a társulási többletnormatíva áthúzódott a következő tanév első 8 hónapjára. Január 1-
től feladatfinanszírozás lesz, de nem tudjuk a részleteket. 
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Balázs Zoltán képviselő: 18 fő az óvodai létszám? 

Jani János Ferencszállás polgármestere: Most annyian vannak beiratkozva. 

Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Van olyan a településen élő kisgyermek, 
aki 2,5 évesen bekapcsolódhat. 

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  A  jelenleg  érvényben  lévő  oktatási  törvény 
alapján szeptember 1-től indítandó csoportok, alkalmazottak létszámáról most kell döntenünk, 
függetlenül attól,  hogy még a 2013-as finanszírozásról nem tudunk. Csak azt tudjuk, hogy 
feladatfinanszírozást  fognak  bevezetni.  Bízunk  benne,  hogy  a  feladatfinanszírozás  a 
csoporthoz fog kapcsolódni.

Börcsökné  Balázs  Márta képviselő,  óvodavezető:  Mind  a  két  tagintézményben  egy 
óvodapedagógus és egy dajka volt. Lényegesen alacsonyabb létszámok mellett. Így viszont, 
hogy  a  klárafalvi  tagóvodába  nem  írattak  be  gyereket,  onnan  átkerülnek  többek  között 
Ferencszállásra is gyerekek, így az egyébként is magasabb ferencszállási gyereklétszámhoz 
adódik hozzá még 4 klárafalvi kisgyerek. 

Szekeres Krisztián képviselő: Az „A” verzióban ki van mutatva 14,5 fő pedagógus és 11,1 fő 
további  foglalkoztatott.  Ez  összesen  25,6  fő  létszámot  jelent.  Alatta  részletezve  a 
pedagógusok 14,5 fője  kijön  a  két  tagintézményben,  ugyanakkor  az  egyéb  foglalkoztatott 
kettővel kevesebbre jön ki. 

Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Ez valóban így van. A jogszabály azt is 
előírja, hogy tagintézményenként mennyi plusz főt lehet alkalmazni. Ferencszálláson nincs az 
a plusz 2 fő betöltve, amit a törvény engedne. Pl. udvaros, konyhai kisegítő, vagy egyéb ilyen  
jellegű munkakörben alkalmazható személy. Debrey Attila által készített anyagban szerepel. 
Ha ezt a két táblázatot összeveti az összesített számokkal, akkor ez az eredeti szám. 

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Van még valakinek kérdése, észrevétele? 

Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: Azt látom ebből, hogy egy dajka állás fog 
megszűnni szeptember 1-től, és 2 óvodapedagógusnak szűnik meg az álláshelye, amelyből az 
egyik óvodapedagógusnak a ferencszállási tagintézményben fel lehet ajánlani állást. 

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Ami  érinti  a  három  intézményt,  hogy 
Kiszomboron 1 fő óvodapedagógussal csökken a létszám. 

Börcsökné Balázs Márta képviselő, óvodavezető: A másik két fő nyugdíjba vonul. 

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Klárafalván 1 fő óvodapedagógus és egy dajka 
munkaviszonya szűnik meg, de miután a jogszabály úgy szól, hogy ha van üres álláshely,  
akkor  fel  kell  ajánlani.  Fel  kell  ajánlani  a  klárafalvi  óvodapedagógus  vagy a  kiszombori 
óvodapedagógus részére. Az volt a kérés, hogy a klárafalvi óvodapedagógus részére kerüljön 
felajánlásra. Ez az intézményvezető kompetenciája, de figyelembe veszi a kéréseket. 

Börcsökné Balázs  Márta képviselő,  óvodavezető:  Ha nem lenne üres álláshely,  akkor  is 
nyilatkozni  kell  arról,  hogy  van-e  üres  álláshely  vagy  sem.  Az  egy  másik  dolog,  hogy 
elfogadja-e a kolléganő, vagy nem. De ezek már munkáltatói döntések. A dajka részére is, ha 
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van üres  álláshely,  fel  kell  ajánlani.  Ehhez  tudnom kell,  hogy a  3  településen  az  iskolai 
végzettségének megfelelő üres álláshely van-e. 

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Először  döntést  kell  hoznunk,  hogy  az 
intézményben mennyi  az indítható  csoportok,  az ellátandó órák és a  számított  álláshelyek 
száma a 2012/2013-as nevelési évben. Kérném a kiszombori képviselő testületet, hogy aki az 
„A” határozati javaslatban foglaltakkal ért egyet, kézfeltartással jelezze. 

A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 141/2012. számú határozatát.

Tárgy:  A Kiszombori Mikrotérség Karátson Emília Napköziotthonos Óvoda 2012/2013-as 
nevelési évének rendje

141/2012.(V. 29.) KNÖT h. 
HATÁROZAT

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta  a Kiszombori 
Mikrotérség  Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda  2012/2013-as  nevelési  évének 
rendjével, az indítható csoportok számával, az ellátandó órák számával, valamint a számított 
álláshelyek meghatározásával kapcsolatos előterjesztést és a  közoktatásról szóló 1993. évi 
LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés c) pontja alapján az alábbi fenntartói döntést hozta:

Kiszombor  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete a  Kiszombori  Mikrotérség 
Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda  2012/2013-as  nevelési  évére  a  fenntartásában 
működő  nevelési  intézményben  indítható  csoportok,  az  ellátandó  órák,  és  a  számított 
álláshelyek számát az alábbiak szerint határozza meg:

a.) Kiszombori óvodaegységében: 
- a 2012/2013-es nevelési évben: 6 csoport indítható, 

                ebből           4  csoport (9 ó),
                                                        2 csoport (10 ó),

- az ellátandó órák száma: 354
-SNI   21
- gyermek- és ifjúságvédelmi felelős     4,3

- az ehhez tartozó számított 
pedagógus álláshelyek száma:   12,5 fő, 

ebből 12,4 fő pedagógus
0,1 fő gyógypedagógus (SNI)

további foglalkoztatott számított álláshely:   8,1 fő, 
ebből 6 fő dajka

2 fő egyéb
0,1 fő gyermek- és ifjúságvédelmi felelős

b.) Ferencszállási Tagóvoda 
- a 2012/2013-es nevelési évben: 1 vegyes csoport indítható (9 ó),
- a tagóvoda által ellátandó órák száma: 57
-SNI 21
- az ehhez tartozó álláshelyek száma:  2 fő pedagógus
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       1 fő dajka
0,1 fő gyógypedagógus (SNI)

c.) Klárafalvi Tagóvoda
Klárafalva Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2012.(III. 27.) Önkormányzati 
határozata alapján a 2012/2013. nevelési évben nem indul csoport, mivel egyetlen gyermeket 
sem íratott be a szülő, így az 1 fő óvónő és 1 fő dajka álláshelyét nem biztosítja.

A határozatról értesül:
- Jani János Ferencszállás polgármestere
- Fekete József Klárafalva polgármestere
- Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző
- Dr. Gácsi Zoltán körjegyző
- Börcsökné Balázs Márta óvodavezető
- Polgármesteri Hivatal közgazdasági Csoport
- Irattár

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Kérném  Klárafalva  polgármesterét,  Fekete 
Józsefet, hogy szavaztasson.

Fekete József Klárafalva polgármestere: Kérem Klárafalva képviselő-testületét, hogy aki az 
előterjesztett „A” határozati javaslattal ért egyet, kézfeltartással jelezze. 

A  képviselő-testület  4  igen  szavazattal  meghozta  a  43/2012.(V.  29.)  önkormányzati 
határozatát.

Szegvári  Ernőné  Kiszombor  polgármestere:  Köszönöm.  Megkérném  Ferencszállás 
polgármesterét, Jani Jánost, hogy szavaztasson.

Jani  János  Ferencszállás  polgármestere:  Kérem  Ferencszállás  képviselő  testületét,  aki  a 
Kiszombori  Mikrotérség  Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda  2012/2013-as  nevelési 
évének rendjére benyújtott „A” határozati javaslattal egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta 47/2012.(V. 29.) önkormányzati határozatát.

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere:  Köszönöm. A következő határozati  javaslat  a 
létszámcsökkentéssel  összefüggő  intézkedések,  amit  szintén  a  három település  képviselő-
testületének közösen kell jóváhagyni.  Egy fő óvodapedagógus és egy fő dajka álláshellyel 
csökkentjük  az  óvoda létszámát.  Az intézmény  közalkalmazotti  létszámát  a  2012/2013-as 
nevelési évben 14 fő óvodapedagógus közalkalmazottban, 7 fő dajka főfoglalkoztatott, 2 fő 
egyéb főfoglalkoztatott, 1 fő egyéb részmunkaidős és 2 fő részmunkaidős kisegítő létszámban 
kellene  megállapítani,  valamint  2  fő  óvodapedagógus  közalkalmazottal  és  2  fő  dajka 
főfoglalkoztatottal csökken a jelenlegi álláshelyek száma. Egyéb javaslat? Kérem Kiszombor 
képviselő-testületét,  aki  egyetért  a  határozati  javaslatban  foglaltakkal  és  az  elhangzott 
kiegészítéssel, kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 142/2012. számú határozatát.
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Tárgy:  A  Kiszombori  Mikrotérség  Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda 
létszámcsökkentésével összefüggő intézkedések

142/2012.(V. 29.) KNÖT h.
HATÁROZAT

Kiszombor  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Kiszombori  Mikrotérség 
Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda  létszámcsökkentésével  összefüggő  intézkedések 
tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:

Kiszombor  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  141/2012.(V.  29.)  KNÖT 
határozatában  meghatározta  az  általa  fenntartott  Kiszombori  Mikrotérség  Karátson Emília 
Napköziotthonos Óvodában (6775 Kiszombor, József A. u. 19.) indítható csoportok számát, a 
heti kötelezően ellátandó óraszámot, illetve az ehhez javasolt számított álláshelyek számát, 
melyre tekintettel az alábbi intézkedések megtételét rendeli el:

1./ A Képviselő-testület a Kiszombori Mikrotérség Karátson Emília Napköziotthonos Óvoda 
esetében  javasolt  -  a  csökkenő  csoport  számból  és  a  csökkenő  heti  kötelezően  ellátandó 
óraszámokból eredő - munkáltatói intézkedéseket az alábbiak szerint tudomásul veszi, annak 
végrehajtásával egyetért:
az  intézmény  közalkalmazotti  létszámát  a  2012/2013-as  nevelési  évben  14  fő 
óvodapedagógus  közalkalmazottban,  7  fő  dajka  főfoglalkoztatott,  2  fő  egyéb 
főfoglalkoztatott,  1  fő  egyéb  részmunkaidős  és  2  fő  részmunkaidős  kisegítő  létszámban 
állapítja meg.

2./ A Képviselő-testület intézkedése következtében 2 fő óvodapedagógus közalkalmazottal és 
2 fő dajka főfoglalkoztatottal csökken a jelenlegi álláshelyek száma.

3./ A Képviselő-testület felkéri a Kiszombori Mikrotérség Karátson Emília Napköziotthonos 
Óvoda  intézmény  vezetőjét,  hogy  a  határozat  1./  pontjában  foglalt  azzal  kapcsolatos 
munkáltatói döntéseket haladéktalanul hozza meg. 

4./  A Képviselő-testület  felhatalmazza  Szegvári  Ernőné polgármestert,  hogy a Kiszombori 
Mikrotérség  Karátson  Emília  Napköziotthonos  Óvoda  vezetője  által  lefolytatott 
egyeztetéseket  és  munkáltatói  intézkedéseket  követően  a  települési  önkormányzatok  és  a 
többcélú  kistérségi  társulások  létszámcsökkentési  döntéseivel  kapcsolatos  egyszeri 
költségvetési támogatás igénylésének, döntési rendszerének, folyósításának és elszámolásának 
részletes feltételeiről szóló 2/2012.(III. 1.) BM rendelet alapján a pályázatot készítse elő.

A határozatról értesül:
- Jani János Ferencszállás polgármestere
- Fekete József Klárafalva polgármestere
- Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző
- Dr. Gácsi Zoltán körjegyző
- Börcsökné Balázs Márta óvodavezető
- Polgármesteri Hivatal közgazdasági Csoport
- Irattár

Szegvári  Ernőné  Kiszombor  polgármestere:  Kérném  Klárafalva  polgármesterét,  Fekete 
Józsefet, hogy szavaztasson.
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Fekete József Klárafalva polgármester: Kérem Klárafalva képviselőit, hogy aki a határozati 
javaslattal és az előbb említett kiegészítéssel egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A  képviselő-testület  4  igen  szavazattal  meghozta  a  44/2012.(V.  29.)  önkormányzati 
határozatát.

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Köszönöm.  Megkérném  Ferencszállás 
polgármesterét, Jani Jánost, hogy szavaztasson.

Jani János Ferencszállás polgármestere: Kérem Ferencszállás község képviselőit, hogy aki a 
határozati javaslattal és a szóbeli kiegészítéssel egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta 48/2012.(V. 29.) önkormányzati határozatát.

1 Napirend
Rendelettervezetek. Döntési javaslatok.
- A Dózsa György Általános Iskola 2012/2013-as tanévének oktatási rendje.
Előadók: Szegvári Ernőné Dr. Kárpáti Tibor Szabóné Vígh Erzsébet

     polgármester jegyző     iskolaigazgató

/Az előterjesztés, a határozati javaslatok és a táblázatok a jegyzőkönyv 12. számú melléklete./

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: A Dózsa György Általános Iskola 2012/2013-as 
tanévének oktatási rendje. 1-3 évfolyamig iskolaotthonos rendszer működött. Most, miután az 
új oktatási rendszer az egész napos iskolát támogatja, megtehető, hogy felmenő rendszerben a 
4. osztályt is iskolaotthonos rendszerben vigyük tovább. Egy pedagógus létszámbővítéssel, és 
1  napközis  csoport  csökkentéssel  a  4.  osztályunk  iskolaotthonos  rendszerrel  működne. 
Igazgató asszony és a pedagógusok összehívták a most 3. osztályosok szüleit, elmondták a 
szülőknek az elképzelést és a szülők nagy örömmel fogadták ezt a javaslatot. Miután egész 
napos lesz a rendszer, ez nagyon jó a szülőnek és a gyereknek is. Amennyiben ez bevezetésre 
kerül, szeptembertől decemberig az önkormányzatnak kell  finanszíroznia,  ez többletkiadást 
jelent. Egy könyvtárost is alkalmazni kell, mert a jogszabály előírta az alkalmazását, eddig a 
kiszombori  könyvtárral  oldottuk  meg  ezt  a  feladatot.  Ha  az  iskola  szakmai  része  állami 
irányítás  alá  kerül,  akkor  célszerű  egy könyvtáros  foglalkoztatását  biztosítani,  valamint  a 
gyermekvédelmi feladatokra egy részfoglalkozású dolgozót alkalmaznánk az iskolában. Ezek 
azok a változások, amelyek az iskolát érintik a következő tanévben. Kérdés? 

Bacsa György alpolgármester: Mennyibe kerül az önkormányzatnak? 

Szegvári  Ernőné  Kiszombor polgármestere:  Két  közalkalmazott  fizetése,  szeptembertől-
decemberig kb. 2.000.000 Ft.

Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Apró kiegészítést szeretnék hozzátenni, mert fontos a 
létszámok tekintetében. A „B” variáció mentén elindulva a jelenlegi két napközis csoportunk 
egyre  csökkenne,  ami  viszont  azt  jelentené,  hogy  a  jelenlegi  napközis  kollegina 
munkaidejének  több  mint  fele  megszűnne.  A  jelenlegi  pedagógusokat  mindenképpen 
szeretném továbbalkalmazni, hiszen szakmailag nagyon jók. A jelenlegi kolleginának, hogy ki 
tudjam az óraszámait egészíteni, a gyermek- és ifjúságvédelmi felelős 0,5 álláshelyét, illetve a 
munkaközösségben lévő túlórákat csoportosítanám át. Ez azt jelenti, hogy az alsó tagozaton 
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nem egy, hanem két álláshelyre van szükség. Azért mondtam el, mert így a feladatellátáshoz 
nem a könyvtáros  és egy fő pedagógus,  hanem két  tanító  és egy könyvtáros  alkalmazása 
szükséges. 

Bacsa  György alpolgármester:  Nem a  szakmai  szempontokat  kérdeztem.  Ahhoz,  hogy  a 
megfelelő döntés megszülethessen,  tudni kell,  hogy ez mennyibe kerül,  a költségvetést  ez 
mennyire terheli meg.

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: A meghatározott létszámkeret alapján történhet 
az alkalmazás, azon belül kell megoldani a feladatokat. 

Szabóné  Tamás  Julianna közgazdasági  csoportvezető:  Debrey  Attila  számításai  szerint, 
hogyha négy évfolyamon iskolaotthon indul, egy fő pedagógus álláshellyel szükséges több. 

Szegvári  Ernőné Kiszombor polgármestere:  Így van. Az iskolai  oktatás  esetén egy plusz 
főről  van  szó.  A  könyvtárost,  ha  biztosítjuk,  az  is  pluszalkalmazás.  A  félműszakos 
gyermekjóléti feladat ellátása eddig is benne volt a költségvetésben. 

Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató:  Ahhoz,  hogy a 4.  évfolyamon két  iskolaotthonos 
csoportot tudjak indítani, ahhoz a jelenlegihez még kettő pedagógus hiányzik. 

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Ezt nem tudom elfogadni. Azt, hogyan alakultak 
és hogyan jöttek össze az óraszámok, most ebben a pillanatban nem lehet figyelembe venni. 2 
pedagógus volt 4. osztályban és még egy napközis tanár, így 3 fő látta el, de most 4 fő fogja 
ellátni  azt  a  feladatot,  mert  iskolaotthonossá  válik.  Debrey  Attila  a  létszámokat  és  az 
óraszámokat így állapította meg hozzá.

Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató:  Abban az esetben,  hogyha egyetlen  egy tanítóval 
növelem a 4. évfolyamot, akkor egy olyan helycserét kell csinálnom, hogy aki eddig a vegyes  
csoportot  vitte  napköziben,  és  délelőtt  valamennyi  magyart,  történelmet  tanított,  akkor  a 
helyébe tanítót kell, hogy alkalmazzak, hiszen nem tanító. A létszám szerint beleférne, de nem 
tanítónő, hanem a felső tagozaton tanít magyart és történelmet. 

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Ezt így nem tudjuk figyelembe venni, azt kell 
eldöntenünk, hogy hány órát kell  ellátnia  az iskolának és azon belül ezt  milyen formában 
tegye. Azt nem tudjuk végignézni, hogy a pedagógusoknak a végzettsége milyen. Összesenbe 
látjuk azt, hogy hány óra, hány pedagógus, ha eddig volt ott 7 fő, most kell 8 fő például. Az 
óraleosztás már szakmai kérdés. Debrey Attila  elmondta azt is,  hogy töltsenek be minden 
álláshelyet,  ne legyen túlóra, mert azt nem fogják finanszírozni. A testületeknek javaslom, 
hogy két álláshellyel növeljük az iskola létszámát az eddigiekhez képest. 

Bacsa  György alpolgármester:  A  „B”  változat  elfogadása  mennyibe  kerül  az 
önkormányzatnak?

Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: 31,6 a számított pedagógus álláshely, 
ezzel szemben jelenleg 28 pedagógus van, a többi óraszámot túlórában töltik. A javaslatban 
plusz két fő álláshely szerepel, azt töltsék be a túlóra terhére, ami már eleve benne van az 
iskola költségvetésében. 

Balázs Zoltán képviselő: A 2 millió Ft benne van a költségvetésben? 
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Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Nincs benne, a túlóra van benne. 

Szabóné  Vígh  Erzsébet iskolaigazgató:  Az  oktatási  törvény  megadja,  hogy  egy-egy 
évfolyamnak hány órában kell hetente tanulni. Plusz ad rá bizonyos százalékot, azért, hogy a 
kötelező  tanítási  órákon túl  legyen  mozgástér  szakkörre,  foglalkoztatásra,  így  alakul  ki  a 
tanévben  ellátandó  órák  száma,  ehhez  jár  egy  pedagógus  létszám.  Abban  az  esetben,  ha 
kevesebb pedagógussal látjuk el a képviselő-testület által meghatározott óraszámokat, akkor 
azt  túlórában  tudjuk  megoldani.  A  köznevelési  törvény  alapján  a  feladatot  fogják 
finanszírozni, maximalizálja a túlórák számát. 

Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató:  Az előterjesztésben szerepel,  hogy jelenleg 28 fő 
pedagógus van és 32,7 a számított álláshelyek száma. A 32,5 fő, amit az iskola fel tud tölteni 
tartalommal, amiben már a gyermek- és ifjúságvédelmi felelős is benne van, mert pontosan 
nem tudom úgy kiszámítani, hogy mindenkinek pont egyforma legyen az óraszáma. 

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  A határozatban  32,7  számított  álláshely  lesz 
meghatározva és az 1 fő könyvtáros. Nagyon oda kell figyelni, hogy be legyenek töltve az 
álláshelyek.

Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató: Úgy gondolom, hogy a 32,5 főben már benne van az 
1 fő könyvtáros és a gyermek- és ifjúságvédelmi felelős. 

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Nincs benne. Azt kérem, hogy a testület által 
jóváhagyott  határozatnak  megfelelően  járjon  el.  Az  iskola  érdeke,  hogy  a  lehető  legtöbb 
álláshelyet  kinevezett  dolgozóval  töltsön  be.  32,7  fő  pedagógus,  1  fő  könyvtáros,  0,5  fő 
gyermek- és ifjúságvédelmi felelős és 1,6 fő gyógypedagógus álláshely szerepel a javaslatban. 
Valószínű  a  járási  hivatal  sem fogja  engedélyezni,  hogy  amit  be  lehet  tölteni  állást,  azt 
túlórákban lássák el. Ilyen pozícióval kellene indulni, mert ezeket az embereket fogja átvenni 
a járási hivatal,  a létszámokat most megállapítjuk szeptembertől jövő augusztusig és utána 
majd látjuk mi fog történni. Lehet, többe kerül majd az önkormányzatnak, de jobb pozícióból 
fog indulni mind az óvoda, mind pedig az iskola. A következő tanévről már nem a képviselő-
testületeknek kell dönteni. Más iskolák nem is tudnak iskolaotthonos osztályt indítani, mert 
felmenő rendszer kell hozzá. Például a 6. osztályban most nem lehetne iskolaotthont indítani. 
A 4.  osztályban lehet,  jövőre már  egy újabb lehetőség,  hogy az 5.  osztályban  is  indulhat 
iskolaotthon,  de  ez  már  a  járási  hivatalon  fog  múlni,  az  ottani  közoktatási  szakértőkön, 
vezetőkön. 

Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Az előterjesztést pontosítani kellene, 
mert  az  van  javasolva,  hogy  3  fő  pedagógus,  1  fő  könyvtáros  és  0,5  fő  gyermek-  és 
ifjúságvédelmi  felelős  álláshely  növelését  javasoljuk,  ebben az  esetben pedig  ez  így nem 
biztos, hogy megfelelő, mert jelenleg 28 fő pedagógus van. Ha 32,7 pedagógust javasolunk, 
az nem 3 fő. 

Szabóné  Vígh  Erzsébet iskolaigazgató:  Debrey  Attila  javaslatában  33,7  fő  számított 
pedagógus álláshely van, amiből 1,7 fő a gyógypedagógus, akkor marad 32 fő és ehhez jön 
még a 0,5 fő gyermek- és ifjúságvédelmi felelős. Így jön ki a 32,5 fő, abban benne van a 
könyvtáros is. Ennek megfelelően dolgoztam ki. 

Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Debrey Attila javaslatában 35,3 fő, 
amiből 33,7 fő pedagógus, 1,7 fő gyógypedagógus és ehhez jön még a 0,5 fő gyermek- és 
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ifjúságvédelmi  felelős.  Az  előterjesztésben  a  javaslata  alapján  32,7  fő  pedagógus,  1  fő 
könyvtáros és 1,6 fő gyógypedagógus szerepel.

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Kérdés?

Balázs Zoltán képviselő: Akkor most fel kell venni majdnem 4-5 embert, de nem lesz túlóra 
fizetve senkinek, mert fel lesz töltve létszámmal?

Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere: Csak azt lehet túlórában ellátni, amit nem lehet 
máshogyan  ellátni.  Lesz túlóra  csak nem ilyen  nagy arányban,  ahogy eddig  volt.  Kérdés, 
észrevétel, vélemény? Amennyiben nincs, kérem Kiszombor képviselő-testületét, aki egyetért 
a B” határozati javaslatban foglaltakkal, kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 143/2012. számú határozatát.

Tárgy: A Dózsa György Általános Iskola 2012/2013-es tanévének oktatási rendje

143/2012.(V. 29.) KNÖT h. 
HATÁROZAT

Kiszombor  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Dózsa 
György Általános Iskola 2012/2013. tanévének oktatási rendjével, a létszám és az óraszámok 
alakulásával, az iskolában indítható létszámokkal kapcsolatos előterjesztést és a közoktatásról 
szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés  c) pontja alapján  az alábbi fenntartói 
döntést hozta:

1./  A  Képviselő-testület  a  2012/2013-es  tanévre  a  fenntartásában  működő  oktatási 
intézményben indítható osztályok, csoportok, ellátandó órák, valamint a számított álláshelyek 
számát az alábbiak szerint határozza meg:

- a 2012/2013-es tanévben:       16 osztály indítható, 
ebből 
                  8 alsós osztály,
               8 felsős osztály,

- indítható:      1 napközis csoport
                8 iskolaotthonos csoport

- az ellátandó órák száma:           736

- az ehhez tartozó számított álláshelyek száma:        42,9
                                                           ebből

            32,7 pedagógus
            1 könyvtáros
            1,6 gyógypedagógus (SNI)

                     7,1 technikai
0,5 gyermek- és ifjúságvédelmi felelős

2./ A Képviselő-testület a fenti döntéssel a pedagógus álláshely esetében 31 fő, a könyvtáros 
álláshely  esetében  1  fő,  a  technikai  álláshely  esetében  8  fő  főfoglalkozású,  valamint  a 
gyermek- és ifjúságvédelmi felelős álláshely esetében 0,5 fő létszámot határoz meg.
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A határozatról értesül:
- Jani János Ferencszállás polgármestere
- Fekete József Klárafalva polgármestere
- Szegvári Ernőné Kiszombor polgármestere
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző
- Dr. Gácsi Zoltán körjegyző
- Szabóné Vígh Erzsébet iskolaigazgató
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport
- Irattár

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Kérném  Klárafalva  polgármesterét,  Fekete 
Józsefet, hogy szavaztasson.

Fekete József Klárafalva polgármestere: Kérem Klárafalva képviselőit, hogy aki elfogadja a 
„B” határozati javaslatot, kézfeltartással jelezze. 

A  képviselő-testület  4  igen  szavazattal  meghozta  a  45/2012.(V.  29.)  önkormányzati 
határozatát.

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Köszönöm.  Megkérném  Ferencszállás 
polgármesterét, Jani Jánost, hogy szavaztasson.

Jani János  Ferencszállás polgármestere: Megkérem Ferencszállás község képviselőit, hogy 
aki a „B” határozati javaslattal egyetért, kézfeltartással jelezze.

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta 49/2012.(V. 29.) önkormányzati határozatát.

Szegvári  Ernőné Kiszombor  polgármestere:  Van-e  még  kérdés,  észrevétel,  vélemény? 
Amennyiben  nincs,  köszönjük,  hogy eljöttek,  és  további  jó  munkát  kívánunk! Kiszombor 
önkormányzatának képviselő-testülete nyílt üléssel folytatja munkáját.

Kmf.

Szegvári Ernőné  Dr. Kárpáti Tibor
   polgármester jegyző
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